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Eskaera 

Zure datu pertsonalak: 

Hauek dira zure izena eta abizenak:  

_______________________________________________________________ 

_______________________________________________________________ 

 

Hau da zure NANa: 

______________________________________________________ 

 

Hau da zure helbidea (kalea, plaza edo etorbidea): 

________________________________ 

_______________________________________________________________ 

 

Hau da zure posta kodea: 

_______________________________________________ 

Zer da dokumentu hau? 

Dokumentu hau eskaera-orri bat da.  

Dokumentu honek  

Administrazioari zerbait eskatzeko balio du. 

Balio du, adibidez, Nafarroako Gobernuari laguntza bat eskatzeko. 

 

Ohar garrantzitsua: 

 Idatz ezazu letra argiz eta zirrimarrarik gabe. 

 Eskaera beste norbaiten izenean egiten baduzu,  

pertsona horren nortasun agiri nazionalaren (NAN) 

 fotokopia aurkeztu behar duzu. 

 Laguntza behar baduzu, 

telefonoz deitzen ahal duzu 

Nafarroako Gobernuaren Erregistro Orokorreko Bulegora.  

Hau da telefono zenbakia: 848 42 71 00. 
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Hau da zure hiria edo herria: 

_____________________________________________ 

 

Hau da zure telefono zenbakia: 

__________________________________________ 

 

Hau da zure helbide elektronikoa:  

_________________________________ 

 

Eskaera beste norbaiten izenean egiten baduzu, 

idatzi hemen pertsona horren datuak: 

Hauek dira haren izena eta abizenak:  

______________________________________ 

_______________________________________________________________ 

 

Hau da haren NANa: 

______________________________________________________ 

 

Hau da haren helbidea (kalea, plaza edo etorbidea): 

_______________________________ 

_______________________________________________________________ 

 

Hau da haren posta kodea: 

_______________________________________________ 

 

Su ciudad o pueblo es: ____________________________________________ 

 

Hau da haren telefono zenbakia: 

__________________________________________ 

 

Hau da haren helbide elektronikoa:  

_________________________________ 
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Idatz ezazu esaldi batean zure eskaeraren ideia nagusia. 

Adibidea: laguntza ekonomiko bat eskatzen dut.   

_______________________________________________________________

_______________________________________________________________ 

 

Nori egiten diozu eskaera hau?  

Adibidea: Nafarroako Foru Ogasunari. 

_______________________________________________________________

_______________________________________________________________

_______________________________________________________________

_______________________________________________________________

_______________________________________________________________ 

_______________________________________________________________ 

_______________________________________________________________ 

_______________________________________________________________ 

_______________________________________________________________ 

Azaldu ezazu zure kasua eta idatzi zure eskaera: 

_______________________________________________________________

_______________________________________________________________

_______________________________________________________________

_______________________________________________________________

_______________________________________________________________

_______________________________________________________________

_______________________________________________________________

_______________________________________________________________

_______________________________________________________________

_______________________________________________________________

_______________________________________________________________

_______________________________________________________________ 
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Zer dokumentu entregatzen dituzu eskaera honekin batera?  

Adibidea: jaiotza-ziurtagiria. 

Jatorrizko zer dokumentu entregatzen dituzu? 

_____________________________________________________________________________

_____________________________________________________________________________

_____________________________________________________________________________ 

_____________________________________________________________________________ 

 

Jatorrizko dokumentuen zer kopia entregatzen dituzu? 

_______________________________________________________________

_______________________________________________________________

_______________________________________________________________

_______________________________________________________________ 

 

Jatorrizko dokumentuen zer kopia autentiko entregatzen dituzu? 

Dokumentu baten kopia autentikoa, adibidez, konpultsa bat da. 

Konpultsa bat da  

jatorrizko dokumentu baten kopia ziurtatua.  

Hau da, baimendutako profesional batek  

jatorrizko dokumentua eta kopia konparatzen ditu, 

kopia egiazkoa dela ziurtatzeko.  

_______________________________________________________________

_______________________________________________________________

_______________________________________________________________

_______________________________________________________________ 

 

 

Zure sinadura: 

________________________________________________________ 

 

Zure herria: _____________________________________________________ 

 

Gaurko eguna: _______________________________________________ 
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Datu pertsonalen babesa 
 

Dokumentu honetan  

datu pertsonalak idatzi dituzu. 

Lege batzuek datu pertsonal horiek babesten dituzte. 

Atal honetan azalduko dizugu zer eginen dugun   

dokumentu honetan idatzi dituzun datuekin. 

 

Nor da datu pertsonal horien arduraduna? 

Zuk dokumentu hau  

Lehendakaritza eta Gobernu Irekiaren Zuzendaritza Nagusiari 

entregatzen diozu eta  

bera da datuen erabileraren arduraduna. 

Zuzendaritza nagusi hori  

Nafarroako Gobernuko departamentu honen parte da: 

Lehendakaritza, Berdintasun,  

Funtzio Publiko eta Barne Departamentua. 

 

Nork ikusten ahal ditu datu pertsonalak? 

Zure datu pertsonalak gordeko ditugu eta, gero, 

datu horiek behar dituzten Administrazioaren bulegoetara  

bidaltzen ditugu. 

Administrazio bat gobernu baten erakundea da  

eta zerbitzuak ematen dizkie herritarrei. 

 

Zer egiten ahal duzu zure datu pertsonalekin? 

Dokumentu hau entregatzen duzunean 

zure datu pertsonalak gordeko ditugu.  

Une honetan, zuk eskubidea duzu honetarako: 

Ezagutzeko zer datu dauzkan 

Nafarroako Gobernuak zuri buruz. 
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 Jakiteko nola erabiltzen ditugun zure datuak  

Nafarroako Gobernuan. 

 Aldatzeko Nafarroako Gobernuak zuri buruz  

dauzkan datuak. 

Adibidez, etxez aldatzen bazara,  

esaten ahal diguzu zein den zure helbide berria. 

 Zure datuak ezabatzeko, haiek erabili ondoren. 

 Eskatzeko Nafarroako Gobernuak  

ez ditzan zure datuak erabili hemendik aurrera. 

 Guri eskatzeko zure datuak  

beste bulego batzuetara bidaltzeko batzuetan. 

Informazio gehiago nahi baduzu jakiteko  

nola babesten diren datu pertsonalak  

Nafarroako Gobernuan,  

egin ezazu klik esteka honetan: 

Datu pertsonalei buruzko informazioa 

Esteka hauetan irakur ditzakezu  

datu pertsonalen babesari buruzko legeak: 

 

 Datuen Erregelamendu Orokorra (EB) 2016-679 (gaztelaniaz)  

 3/2018 Lege Organikoa, Datu Pertsonalak Babestekoa eta 

Eskubide Digitalak Bermatzekoa (gaztelaniaz) 
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©European Easy-to-Read Logo: Inclusión Europe.  
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https://gobiernoabierto.navarra.es/eu/gardentasuna/datuen-babesa
https://www.boe.es/doue/2016/119/L00001-00088.pdf
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